
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 19. oktober 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål W

Forskerne opdagede allerede i maj 2018, at grænseværdien for Chrom-6 ligger langt hø-

jere end man normalt tillader, hvorefter de advarede Arbejdstilsynet. Mener ministeren, at

de danske myndigheder har udvist rettidig omhu med henblik på at sikre de danske ar-

bejdstagere et sundt arbejdsmiljø, når grænseværdien for Chrom-6 stadig ikke er ænd-

ret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL) og Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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